
 

 

 

Folketingets Epidemiudvalg har den 3. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 217 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 217:  

”Kan ministeren oplyse, om regeringen påtænker at genåbne skoler i Budolfi og Vor 

Frelser Sogn i Aalborg?” 

 

Svar: 

Det følger af modellen for automatisk nedlukning, at skoler og institutioner kan gen-

åbne efter nedlukning, hvis Styrelsen for Patientsikkerhed, efter anmodning fra kom-

munalbestyrelsen, vurderer, at der ikke er grundlag for at opretholde nedlukningen.  

 

Med EPI alm. del spm. 215 er der stillet spørgsmål om, hvorvidt Aalborg Kommune 

har anmodet Styrelsen for Patientsikkerhed om vurderinger af, om nedlukkede skoler 

i hhv. Budolfi og Vor Frelser Sogn i Aalborg Kommune kan genåbne.  

 

Til brug for besvarelsen er der anmodet om bidrag fra Styrelsen for Patientsikkerhed. 

Spørgsmålet forventes besvaret ultimo juni 2021. Der henvises således til besvarelsen 

af dette spørgsmål.  
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